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English (Anglaise):

Title of Manuscript (write the title of your manuscript here): __________________________________________
__________________________________________________________________________________________

Publication terms
This Orapuh Journal Publishing Agreement ("Agreement") is entered into on the date of the return of this agreement paper by and between the Author(s) represented by the corresponding author ("Author") and Orapuh Journal, a scholarly oral and public health journal published by Orapuh, Inc. ("Publisher").

1. Grant of Rights
1.1. License to Publish: The Author hereby grants the Publisher the exclusive right to publish, distribute, and license the work ("Work") in all forms and media now or hereafter known, including but not limited to print, digital, and online formats, throughout the world for the full term of copyright and any extensions thereof.
1.2. Licence to Sub-licence: The Publisher has the right to sub-licence these rights to third parties for the purposes of publishing and disseminating the Work.

2. Author’s Warranties
The Author warrants that: 
2.1. Originality: The manuscript is original and has never been published by any journal. Moreover, it is not under consideration for publication by another journal.
2.2. Authorship: The Author confirms that each person listed as an author or acknowledged in the section has contributed substantially to the development of the manuscript. The Author further affirms that by signing this Agreement, all listed contributors have agreed to the content and the inclusion of their names.
2.3. Permissions: The Author has obtained all necessary permissions for the use of any third-party material (e.g., images, text, etc.) included in the Work and has acknowledged the sources.
2.4. No Conflicting Agreements: The Author has the full right, power, and authority to enter into this Agreement and to grant the rights granted herein. The Author has not entered into any agreements that conflict with this Agreement.
2.5. Ethical Compliance: The Work complies with the ethical standards of the journal, including the adherence to research ethics, absence of plagiarism, and proper citation of sources.
2.6. No Infringement: The Work does not infringe upon any copyright, trademark, patent, or other proprietary rights of any third party.
2.7. Accuracy: The Author has made every effort to ensure the accuracy of the information contained in the Work and has indicated clearly any limitations or uncertainties.
Peer-Review Process
Independent Review: Orapuh Journal employs a thorough peer-review process for manuscripts submitted to it. This process ensures that articles align with the organisation’s niche and that the information provided is significant, accurate, and original. The journal follows a double-blind peer-review system, where the identities of authors and reviewers are kept anonymous.
Revisions: The Author agrees to undertake revisions as requested by the peer reviewers or editors and to resubmit the revised manuscript in a timely manner.
Article Processing Charge (APC): Upon acceptance of the manuscript, the author(s) agree to pay an APC of US$60 for African authors or US$120 for other authors (self- or privately funded). For externally- or institutionally-funded research/publication, the APC is US$250.

4. Publication and Distribution
4.1 Editing: The Publisher may make minor edits to the Work to conform to the style and format of the journal. Substantive changes will be communicated to the Author for approval.
4.2 Editorial Use of AI Tools: The Author agrees that, where appropriate, the editors and/or peer reviewers of Orapuh Journal may employ AI-assisted tools strictly for minor editorial tasks such as language correction, proof-reading, formatting, or clarity enhancement. These adjustments will not alter the scientific content, meaning, or intellectual ownership of the manuscript. All such interventions will be made with professional discretion and in line with Orapuh’s commitment to integrity and transparency in publishing.
4.3 Publication Date: The Publisher reserves the right to determine the publication date and the issue of the journal in which the Work will appear.
4.4 Promotion: The Publisher may use the Author’s name, the Work’s title, and excerpts from the Work in promotional materials.
4.5 Consent for Publication: The Author confirms their consent for the publication of this manuscript.

5. Author's Rights
5.1 Authorship Credit: The Author will receive appropriate credit as the author of the Work.
5.2 Sharing Rights: The Author may share the preprint version of the Work with colleagues and on personal or institutional websites, provided that the Publisher’s final version is acknowledged.
5.3 Reproduction Rights: The Author retains the right to reproduce and distribute copies of the Work for non-commercial purposes, provided that the Publisher’s version is properly cited.
5.4 Open Access: All articles published in Orapuh Journal are open-access and distributed under the Creative Commons Attribution Non-Commercial 4.0 International Licence. Authors retain copyright and, by accepting our terms of use, grant third parties the right to use, reproduce, or disseminate their work freely without any fiscal or registration restrictions.
5.5 Archiving/Preprint Servers and Author/Institutional Repositories: To ensure long-term preservation and continual availability, the full texts of published articles are deposited in third-party digital archives. Authors may also deposit the full texts of their accepted or published manuscripts in digital archives for long-term preservation. Additionally, authors may post their articles on personal or institutional websites before publication.

6. Withdrawal and Retraction
6.1 Author-Initiated Withdrawal: The Author may withdraw the Work before acceptance. After acceptance, withdrawal is subject to the Publisher's approval and the payment of an administrative fee.
6.2 Retraction: The Publisher reserves the right to retract the Work after publication if serious issues such as plagiarism, data fabrication, or ethical violations are discovered.

7. Communication
The corresponding author is notified of strategic decisions and important steps throughout the processing process. They can also track the progress of their manuscript from their journal account.

8. Governing Law and Dispute Resolution
8.1 Governing Law: This Agreement shall be governed by and construed in accordance with the laws of Orapuh, Inc. and The Gambia.
8.2 Dispute Resolution: Any disputes arising out of or in connection with this Agreement shall be resolved through mediation or arbitration in Orapuh Redress and Disciplinary Committee (ORDC) or any legal entity of competent jurisdiction in The Gambia.

9. Entire Agreement
This Agreement constitutes the entire agreement between the Author and the Publisher regarding the Work and supersedes any prior agreements or understandings, whether oral or written.

10. Amendments
No amendment to this Agreement shall be effective unless in writing and agreed by both parties.

11. Endorsement

I, ___________________________ , the corresponding author of the manuscript, on behalf of the other authors, hereby agree to the terms stated above and authorise Orapuh Journal to proceed with the processing of the paper.


Please read this Agreement carefully before signing. By signing this Agreement, the Author acknowledges that they have read and understood the terms and conditions and agree to be bound by them.
















French (Française):

Titre du manuscrit (inscrivez le titre de votre manuscrit ici): __________________________________________
__________________________________________________________________________________________

Conditions de publication
Cet Accord de publication du Orapuh Journal (“Accord”) est conclu à la date de retour de ce document entre l’Auteur (ou les Auteurs), représenté(s) par l’auteur correspondant (“Auteur”), et Orapuh Journal, une revue scientifique en santé orale et publique publiée par Orapuh, Inc. (“Éditeur”).

1. Octroi de droits
1.1. Licence de publication: L’Auteur accorde par la présente à l’Éditeur le droit exclusif de publier, distribuer et accorder une licence pour le travail (“Œuvre”) sous toutes ses formes et sur tous supports connus ou futurs, y compris mais sans s’y limiter au format imprimé, numérique et en ligne, dans le monde entier pour toute la durée du droit d’auteur et ses prolongations.
1.2. Licence de sous-licence: L’Éditeur a le droit de sous-licencier ces droits à des tiers dans le but de publier et diffuser l’Œuvre.

2. Garanties de l’Auteur
L’Auteur garantit que:
Originalité: Le manuscrit est original et n’a jamais été publié par un autre journal. De plus, il n’est pas en cours d’examen par un autre journal.
Paternité: L’Auteur confirme que chaque personne mentionnée comme auteur ou citée dans la section concernée a contribué de manière substantielle à l’élaboration du manuscrit. L’Auteur confirme également que par la signature de cet Accord, tous les contributeurs mentionnés ont accepté le contenu et l’inclusion de leurs noms.
Autorisations: L’Auteur a obtenu toutes les autorisations nécessaires pour l’utilisation de tout matériel tiers (images, textes, etc.) inclus dans l’Œuvre et en a cité les sources.
Absence de conflits d’accords: L’Auteur a le plein droit, pouvoir et autorité pour conclure cet Accord et octroyer les droits mentionnés. L’Auteur n’a pas conclu d’autres accords en contradiction avec cet Accord.
Conformité éthique: L’Œuvre est conforme aux normes éthiques du journal, y compris le respect de l’éthique de la recherche, l’absence de plagiat et la citation correcte des sources.
Absence de violation: L’Œuvre ne viole aucun droit d’auteur, marque déposée, brevet ou autre droit de propriété d’un tiers.
Exactitude: L’Auteur a fait tout son possible pour assurer l’exactitude des informations contenues dans l’Œuvre et a clairement indiqué toute limite ou incertitude.

3. Processus de révision par les pairs
3.1. Évaluation indépendante: Orapuh Journal applique un processus rigoureux de révision par les pairs pour les manuscrits soumis. Ce processus garantit que les articles correspondent à la spécialité du journal et que l’information fournie est significative, exacte et originale. Le journal suit un système de double anonymat dans lequel les identités des auteurs et des évaluateurs sont tenues confidentielles.
3.2. Révisions: L’Auteur s’engage à effectuer les révisions demandées par les évaluateurs ou les éditeurs et à soumettre une version révisée du manuscrit dans les délais.
3.3. Frais de traitement des articles (APC): Dès l’acceptation du manuscrit, le(s) auteur(s) s’engage(nt) à payer des APC de 60 USD pour les auteurs africains ou de 120 USD pour les autres auteurs (financement personnel ou privé). Pour les recherches ou publications bénéficiant d’un financement externe ou institutionnel, les APC s’élèvent à 250 USD.

4. Publication et distribution
4.1. Révision: L’Éditeur peut apporter de légères modifications à l’Œuvre pour la conformer au style et au format du journal. Les changements substantiels seront communiqués à l’Auteur pour approbation.
4.2. Utilisation éditoriale d’outils d’IA: L’Auteur accepte que, lorsque cela est approprié, les éditeurs et/ou évaluateurs du Orapuh Journal puissent utiliser des outils assistés par IA uniquement pour des tâches éditoriales mineures (correction linguistique, relecture, mise en forme, amélioration de la clarté). Ces ajustements n’altéreront pas le contenu scientifique, le sens ou la propriété intellectuelle du manuscrit. Toute intervention de ce type sera effectuée avec discrétion professionnelle et conformément à l’engagement d’intégrité de Orapuh.
4.3. Date de publication: L’Éditeur se réserve le droit de déterminer la date de publication et le numéro du journal dans lequel paraîtra l’Œuvre.
4.4. Promotion: L’Éditeur peut utiliser le nom de l’Auteur, le titre de l’Œuvre et des extraits de celle-ci dans du matériel promotionnel.
4.5. Consentement à la publication: L’Auteur confirme son consentement à la publication de ce manuscrit.

5. Droits de l’Auteur
5.1. Crédits: L’Auteur recevra une reconnaissance appropriée en tant qu’auteur de l’Œuvre.
5.2. Droit de partage: L’Auteur peut partager la version préliminaire de l’Œuvre avec des collègues et sur des sites web personnels ou institutionnels, à condition que la version finale de l’Éditeur soit citée.
5.3. Droit de reproduction: L’Auteur conserve le droit de reproduire et distribuer des copies de l’Œuvre à des fins non commerciales, à condition que la version de l’Éditeur soit correctement citée.
5.4. Accès libre: Tous les articles publiés dans Orapuh Journal sont en accès libre et distribués sous la licence Creative Commons Attribution Non Commercial 4.0 International. Les auteurs conservent leurs droits d’auteur et, en acceptant nos conditions d’utilisation, accordent aux tiers le droit d’utiliser, de reproduire ou de diffuser leur travail librement, sans restriction financière ni obligation d’enregistrement.
5.5. Archivage/serveurs de prépublication et dépôts institutionnels : Pour garantir la préservation à long terme, les textes intégraux des articles publiés sont déposés dans des archives numériques tierces. Les auteurs peuvent également déposer les textes intégraux de leurs manuscrits acceptés ou publiés dans des archives numériques. De plus, ils peuvent publier leurs articles sur des sites personnels ou institutionnels avant la publication.

6. Retrait et rétractation
6.1. Retrait initié par l’Auteur: L’Auteur peut retirer l’Œuvre avant son acceptation. Après acceptation, le retrait est soumis à l’approbation de l’Éditeur et au paiement de frais administratifs.
6.2. Rétractation: L’Éditeur se réserve le droit de rétracter l’Œuvre après publication en cas de problèmes graves tels que plagiat, falsification de données ou violations éthiques.

7. Communication
L’auteur correspondant est informé des décisions stratégiques et des étapes importantes tout au long du processus éditorial. Il peut également suivre l’avancement du manuscrit via son compte sur le site du journal.

8. Loi applicable et résolution des litiges
8.1. Loi applicable: Cet Accord est régi et interprété conformément aux lois de Orapuh, Inc. et de la Gambie.
8.2. Résolution des litiges: Tout différend relatif à cet Accord sera résolu par médiation ou arbitrage auprès du Comité de Redressement et Disciplinaire d’Orapuh (ORDC) ou de toute instance légale compétente en Gambie.

9. Accord intégral
Cet Accord constitue l’intégralité de l’accord entre l’Auteur et l’Éditeur concernant l’Œuvre, remplaçant tout accord antérieur, oral ou écrit.

10. Amendements
Aucun amendement à cet Accord ne sera effectif s’il n’est pas écrit et approuvé par les deux parties.

11. Approbation
Je soussigné(e), ___________________________ , auteur correspondant du manuscrit, au nom des autres auteurs, accepte les termes énoncés ci-dessus et autorise Orapuh Journal à procéder au traitement du manuscrit.


Veuillez lire attentivement cet Accord avant de le signer. En le signant, l’Auteur reconnaît avoir lu et compris les termes et conditions, et accepte d’y être lié.
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